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Vrijdag 11 november 2022 

Aanwezigen:  

 

- Summmertime heeft in 2022 4 keer plaatsgevonden, dit was magertjes. 

- De verkregen subsidie  is niet als voldoende ervaren, wilde eigenlijk bezwaar maken. 

- Sponsoren zijn afgehaakt, de BIZ sponsort ook niet meer. Steeds meer de vraag of er nog 

draagvlak is.  

- Er moet vooral duidelijkheid zijn/komen over het beleid. Niet alleen naar organisaties en 

omwonenden maar ook naar inwoners. Nu moeten organisaties vaak uitleggen waarom 

bepaalde dingen niet (meer) kunnen, soms als gevolg van het beleid. Leg als gemeente uit 

waarom er zaken zo zijn geregeld.  

- Voortaan laten weten als er geluidsmetingen gedaan worden. En ook terugkoppelen wat de 

resultaten zijn.  

- Op de Markt is er weinig mogelijk aan geluidbelastende evenementen. Daardoor zitten 

organisaties elkaar soms in het vaarwater. Organisaties hebben daarover ook contact met 

elkaar, en moeten soms in conclaaf om het passend te krijgen. Dit wordt als niet prettig 

ervaren.  

- Ook heeft bijvoorbeeld de Kroon liever middag evenementen ivm vrijhouden van terras voor 

diner in de avond.  

- Meer flexibiliteit aan evenementen zonder geluidbelasting in het weekend zou prettig zijn. 

(noot: dit lijkt al wel mogelijk)  

- Spreiding over andere locaties is niet altijd een optie. Is bijvoorbeeld geen horeca of nodige 

voorzieningen, zoals toilet. Dat brengt extra kosten met zich mee.  

- Er is geen ruimte om als horeca ergens op in te spelen.  

- Rondom Ladies Tour niet helemaal lekker gegaan, verwijzend naar interview wethouder. Lijkt 

een maas in de wet, communicatie hierover is essentieel. Wellicht idee om uitzondering te 

maken voor bepaalde evenementen, zoals een Vierdaagse.  

- Vroegtijdig overleg met organisaties is noodzakelijk: wat kan en mag.   


